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ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 
                           ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ τους Υπουργούς: 
-Υποδομών, κ.Κ.Καραμανλή 
-Οικονομικών, κ.Χ.Σταϊκούρα 
-Υφυπουργό στον Π/Θ, κ.Χ.Τριαντόπουλο 

 
ΘΕΜΑ: «Να σταματήσει ο Κυβερνητικός εμπαιγμός και  να αναθεωρηθεί άμεσα  το τιμολόγιο του 2011 για τις 
δαπάνες επισκευής των σεισμόπληκτων κτηρίων». 
  
Κύριοι Υπουργοί,  
 
Ο συνεχιζόμενος Κυβερνητικός εμπαιγμός προκαλεί οργή και αγανάκτηση σε χιλιάδες σεισμοπαθείς 
συμπολίτες μας, οι οποίοι αναγκάζονται (όσοι έχουν την δυνατότητα) με ιδίους πόρους να προχωρούν σε 
αποκατάσταση των ακινήτων τους (οικίες και επιχειρήσεις), τα οποία επλήγησαν από τον καταστροφικό 
σεισμό της 27ης Σεπτεμβρίου 2021 ενώ η μεγάλη πλειοψηφία που αδυνατεί να ανταπεξέλθει, νιώθει μόνη, 
απροστάτευτη και αβοήθητη. 
Όπως γνωρίζετε και σας έχουμε επισημάνει με πληθώρα κοινοβουλευτικών παρεμβάσεων, η αναθεώρηση 
του τιμολογίου υπολογισμού της δαπάνης των εργασιών επισκευής για την αποκατάσταση των ζημιών σε 
κτίρια που έχουν πληγεί από φυσικές καταστροφές, όπως είναι σε ισχύ από το 2011, είναι επιβεβλημένη και 
μάλιστα σε τιμές αγοράς, ιδιαίτερα μετά την μεγάλη αύξηση κόστους των υλικών από τις συνεχόμενες 
ανατιμήσεις αφού το τιμολόγιο εφαρμόζεται υποχρεωτικά για την σύνταξη των σχετικών προϋπολογισμών 
στις μελέτες επισκευής κτισμάτων που έχουν πληγεί από φυσική καταστροφή και με βάση αυτό γίνεται ο 
έλεγχος από την υπηρεσία. 
Παρά τις κατά καιρούς δεσμεύσεις σας, με τελευταία αυτή στις 6/6/22, κατά τη συζήτηση σχετικής επίκαιρης 
ερώτησης μου, μέχρι σήμερα δεν έχει πραγματοποιηθεί καμία ενέργεια αναθεώρησης του τιμολογίου με 
συνέπεια να  βαλτώνει η διαδικασία ολοκλήρωσης, κατάθεσης και έγκρισης του φακέλου. 
Επειδή υπάρχει διστακτικότητα στους σεισμοπαθείς για την κατάθεση του φακέλου επισκευής, 
αποκατάστασης ή ανέγερσης κτηρίων με το ισχύον τιμολόγιο, 
Επειδή μέχρι τώρα έχουν εγκριθεί ελάχιστοι φάκελοι και πρέπει να προχωρήσει η αποκατάσταση των κτιρίων 
των σεισμόπληκτων περιοχών 
Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί: 
-Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για να αναθεωρηθεί άμεσα το τιμολόγιο δαπανών επισκευής προκειμένου να 
προχωρήσει απρόσκοπτα η διαδικασία σύνταξης, κατάθεσης  και έγκρισης φακέλου για την αποκατάσταση 
κτιρίων που επλήγησαν από την σεισμική δραστηριότητα; 
 
-Προτίθεστε να διασφαλίσετε ότι το νέο τιμολόγιο θα έχει ισχύ και για όλους τους σεισμόπληκτους, 
ανεξάρτητα αν είχαν προχωρήσει  ή όχι στη κατάθεση φακέλου; 
   
                 Ο ερωτών βουλευτής 
 

                                  
                   Βασίλης Κεγκέρογλου  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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